
PROTOKÓŁ Nr XVI/16
z XVI posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 29 czerwca 2016 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik  o
godz. 900, zakończyła się o godz. 1110

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XVI  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Porządek obrad XVI sesji Rady Gminy radni przyjęli bez zmian. 

Brzmi on następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Gminnym  Programie  Przeciwdziałania

Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
9. Wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokoły z XIV i XV sesji Rady Gminy są wyłożone
na sali  obrad  i  jeżeli  do  końca  sesji  nie  zostaną  zgłoszone do nich  uwagi  lub  poprawki,
zostaną przyjęte w takiej formie, w jakiej je sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami:
1) poinformował, że powiat siemiatycki płaci nam w ramach zawartego porozumienia 12

tys.zł. za koszenie i sprzątanie poboczy dróg. Porozumienie to jest realizowane przez
Zakład  Gospodarki  Komunalnej  w  Mielniku.  Pan  Wójt  zaapelował  do  radnych  i
sołtysów aby przekazali mieszkańcom informację o potrzebie zadbania o pas zieleni
znajdujący się naprzeciw ich posesji.
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2) Wykonano  projekt  na  podzielenie  sali  konferencyjnej  na  trzy  pomieszczenia.  W
pomieszczeniach tych będą pracowali pracownicy, pracujący do tej pory w piwnicy
(pracownicy GOPS i informatyk), będzie również pokój dla prawnika i leśniczego.W
pomieszczeniach  w  piwnicy  urządzona  zostanie  sala  posiedzeń,  z  możliwością
odtwarzania multimediów, będzie również szatnia.

3) Rozpoczęliśmy budowę lub rozbudowę placów zabaw – na Przedmieściu, na Zagórzu
(mamy już zgodę RZGW), w Maćkowiczach , Oksiutyczach i Homotach.

4) W Niemirowie mieliśmy kłopoty z ułożeniem asfaltu, konserwator zabytków uznał, że
należy zrobić projekt budowlany. Po interwencji Pana Wójta udało się wyjaśnić, że
jest to tylko łatanie dziur w sposób ciągły i estetyczny. Jest nadzieja, że dostaniemy
zgodę  na  zasadzie  zgłoszenia  a  nie  robienia  projektu.  To  ułatwi  sprawę,  bo  na
wykonanie projektu potrzebne są większe pieniądze i czas na wykonanie.

5) Odbyły się „Dni Mielnik”, była to bardzo ciekawa impreza. W drugim dniu odbyły się
rozgrywki między sołectwami. Na ten cel zaplanowane było 23 tys.zł., po 1 tysiącu za
udział plus nagrody za pierwsze trzy miejsca – 5 tys.zł., 3 tys.zł. i 2 tys.zł. Ponieważ w
rozgrywkach udział  wzięło  tylko  6  sołectw,  otrzymały one po 2 tys.zł,  a  1  tys.zł.
zaoszczędziliśmy. Pieniądze te można wykorzystać na potrzeby sołeckie, podobnie jak
wykorzystuje się fundusz sołecki.

6) Zbliżają  się  kolejne  imprezy  –  Noc  Kabaretowa  i  Discopolowanie.  Organizator
przewiduje na Discopolowaniu około 4 tys.  widzów. Będzie duża ochrona,  bardzo
dobrze współpracują służby – straż graniczna i policja. Pan Wójt podziękował im za tę
pracę.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o pracy Wójta między sesjami.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Gminy wpłynął wniosek o udzielenie
informacji publicznej złożony przez Pana A           K       . Radni przed sesją otrzymali
treść tego wniosku. Do sprawy tej wrócimy w punkcie 9 porządku sesji – wolne wnioski.

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
1) Co było przyczyną, że w sobotę dwa razy w ciągu dnia zabrakło w Mielniku wody w

kranach.
2) Pan radny zwrócił się z sugestią do Dyrektora GOKSiR aby w przyszłości na Dniach

Mielnika było trochę krzesełek dla starszych ludzi. Był dużo upał i starszym osobom
było  trudno  tam  wystać.  Pan  radny  przypomniał,  że  w  poprzednich  imprezach
krzesełka były ustawiane.

Zapytanie Pana Franciszka Butkiewicza
Pan radny zapytał, czy w Zespole Szkół w Mielniku są zatrudnione emerytki lub rencistki.
Jeśli są, to po co je trzymać skoro młodzi nie mają pracy?

Zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
1) Kiedy będzie składany wniosek do Tygla Doliny Bugu w sprawie Rubinka?
2) Trzeba wykosić brzeg nad Bugiem, od Topoliny do kępy przy boisku.
3) Trzeba obkosić ulice Ogrodową w Mielniku (obecny na sesji dyr.ZGK zapewnił, że

ulica jest już obkaszana).
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4) Czy w najbliższym czasie będzie istniała możliwość zrównania ulicy Werhurna.
5) Sprawa  wygrodzeń  w  rejonie  ulicy  Brzeskiej,  Królewskiej  i  Bugowej  –

rozmawialiśmy o tym na komisjach. Czy istnieje możliwość zrobienie tego?

Zapytanie Pana Kamila Zalewskiego
Na jakim etapie jest remont szkoły w Tokarach oraz budowa garażu.

Zapytanie Pana Henryka Symonowicza
1. Czy będzie robiony parking przy byłym posterunku policji?
2. Skarpa  przy stadionie  jest  wykoszona tylko  do połowy.  Czy ZGK skosi  pozostałą

część?

Do punktu 6.

Pan  Wójt  Gminy przedstawił  zmiany  do  budżetu  gminy  na  2016r.  Większość  zmian
omawiana była na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 17 czerwca br. Najważniejszą ze
zmian jest przeznaczenie w budżecie środków na projekt przedszkola. W przedszkolu będzie
pełna kuchnia, gdzie będą przygotowywane posiłki dla szkoły i przedszkola. Zdaniem Pana
Wójta przyjęta przez radnych koncepcja budowy przedszkola modułowego będzie najlepszym
rozwiązaniem  i  jesienią  w  przyszłym  roku  przedszkole  będzie  już  funkcjonować.
Najtrudniejsza jest dokumentacja i uzgodnienia, sama budowa trwa około 3 miesięcy. Panu
Wójtowi  marzy się  aby swobodnie  z  Zespołu  Szkół  można było  przejść  na  Orlika  i  aby
utwardzoną ścieżką przejść do GOKSiR. Stąd wynika kolejna zmiana w budżecie dotycząca
budowy i rozbudowy ulicy Zaszkolnej, z nadzieją na parking przy GOKSiR. Jeśli w tym roku
rozpoczniemy,  to  zgodnie  z  tym co zaproponował  Pan Przewodniczący Bukrewicz,  część
środków z funduszu sołeckiego Mielnika zostałaby przeznaczona na deptak od GOKSiR do
szkoły. 
W zmianach budżetowych jest  zakup dwóch kosiarek – do Osłowa ze środków funduszu
sołeckiego i do Niemirowa, gdzie Wspólnota Gruntowa przekazała darowiznę w kwocie 5
tys.zł. na zakup kosiarki (resztę dołożymy z budżetu gminy).
Środki  na  budowę  ulicy  Zaszkolnej  zaoszczędziliśmy  na  budowie  parkingu  przy  straży
pożarnej.  Na  ulicę  Zaszkolną  mamy  projekt  budowlany,  wykonany  jeszcze  przez  Wójta
Tobotę i warto byłoby ten projekt wykorzystać.

Pan Henryk Symonowicz poinformował, że pracownicy szkoły byli bardzo zaniepokojeni
pogłoskami  na  temat  likwidacji  stołówki  w  szkole  i  zatrudnienia  firmy  cateringowej.
Wypowiedź Pana Wójta na temat przedszkola budowanego wraz z kuchnią wyciszy związane
z tym emocje.

Pan  Wójt udzielił  wyjaśnień  w  tej  sprawie.  Zapewnił,  że  przedszkole  będzie  posiadało
zaplecze kuchenne ze stołówką.
Poinformował, że jeżeli zostaną nam środki w budżecie, to zostanie zrobiony parking przy
policji. Zlecono również wykonanie projektu oświetlenia na ulicy Miodowej.
Regionalny  Dyrektor  Ochrony  Środowiska  ma  wątpliwości  co  do  koncepcji  rozbudowy
Rubinka.
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Pan  Lucjan  Kożuchowski poinformował,  że  znalazł  ciekawy  projekt  przedszkola
modułowego 500m, na 100 dzieci, projekt realizowany w przeciągu 8-10 tygodni, za kwotę
1mln.200 tys.zł. Nasze przedszkole będzie o połowę mniejsze więc również będzie tańsze.

Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że radni RG Mielnik na wspólnym posiedzeniu w
dniu 17 czerwca br. udali się do Zespołu Szkół w Mielniku aby sprawdzić jak funkcjonuje
nasze przedszkole. Trafiono na porę wydawania posiłków dla dzieci, warunki nie są dobre,
jest ciasno, tłok, głośno.
Radni w głosowaniu opowiedzieli się za budową przedszkola w technologii modułowej. 
Za było 11 radnych, 2 radnych głosowało za budową przedszkola w sposób tradycyjny a
jeden radny wstrzymał się od głosu.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 17 czerwca br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr XVI/91/16
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.

(w zał. na str................)

Do punktu 7.

Pan  Wójt przeprosił  Radę,  że  na  posiedzeniu  komisji  nie  procedowano  nad  projektem
uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020. Zmiany do uchwały są wynikiem
bieżącej kontroli przeprowadzonej w GOPS. Są to zmiany kosmetyczne i korzystając z tego
że jest sesja, chcieliśmy od razu poprawić uchwałę.

Pani Halina Mirowska – kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w
Gminnym Programie Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w
Rodzinie na lata 2016-2020.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr XVI/92/16
w sprawie zmian w Gminnym Programie Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020.

(w zał. na str................)

(po przerwie)

Do punktu 8.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Pan Wójt zaapelował aby w momentach kiedy są wysokie temperatury należy przebywać jak
najmniej  na  słońcu,  nie  powinno  być  przerw w dostawie  wody,  należy również  zwracać
uwagę na swoich starszych i samotnych sąsiadów.
Bezpośredniej odpowiedzi na zapytanie dotyczące braku wody w sobotę udzieli Pan dyrektor
ZGK w dalszej części sesji.
Jeśli chodzi o brak krzesełek na Dniach Mielnika, to wcześniej na tej imprezie nie stawiano
krzeseł. Nie oznacza to jednak, że tak ma być. Pan Wójt zapewnił, że sugestię Pana radnego
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weźmiemy pod uwagę przy organizacji tej imprezy za rok. Mamy krzesła i nie będzie z tym
żadnego problemu.

Odpowiedź na zapytanie Pana Franciszka Butkiewicza
W szkole osoby z obsługi które osiągnęły wiek emerytalny odeszły na emeryturę,  za rok
kolejna  osoba  osiągnie  wiek  emerytalny.  W sytuacji  kiedy  ta  osoba  odejdzie  nie  będzie
potrzeby zatrudniania nowego pracownika, bo pracowników w szkole wystarczy.
Z pośród nauczycieli pracują trzy osoby, które przeszły wcześniej na emeryturę. Umowy mają
do końca sierpnia br. W projekcie organizacyjnym szkoły na rok 2016/17 nie było nazwisk
emerytowanych nauczycieli. Tam gdzie są wolne godziny, jest zapisany wakat. Zgłosiła się do
pracy jedna osoba, która ukończyła w systemie dziennym dobry kierunek na Uniwersytecie w
Białymstoku,  ma  praktykę  zawodową.  Zdaniem  Pana  Wójta  każdy,  kto  osiągnie  wiek
emerytalny, powinien przejść na zasłużoną emeryturę a młodzież nie powinna wyjeżdżać za
naszym byłym premierem do Brukseli,  tylko  pozostawać na miejscu.  Decyzję  w sprawie
zatrudnienia w szkole podejmuje Pani dyrektor Zespołu Szkół..
Pan Wójt stwierdził, że bacznie przygląda się funkcjonowaniu szkoły, nie jest przeciwnikiem
zatrudniania ale jest przeciw przerostowi etatów.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
1) wniosek o Rubinek będzie złożony z chwilą ogłoszenia naboru i mamy nadzieję, że

będzie to jesienią lub na początku przyszłego roku. Wniosek będzie z Lidera, z tego
działania dadzą nam 127 tys.zł. Wtedy również będzie składany wniosek na kolektory
słoneczne w celu ogrzewania ciepłej wody. My trzymamy rękę na pulsie, Pani Ewa
Klimaszewska jest reprezentantem Gminy w Tyglu Doliny Bugu i na bieżąco pilnuje
tych spraw. W sprawie Rubinka RDOŚ nie chce wydać zgody, złożyliśmy odwołanie
do dyrektora głównego RDOŚ i czekamy na rozstrzygnięcie.

2) Zrównanie  Werhurny  –  mamy  możliwość  dokupienia  po  cenach  przetargowych
destruktu i zamówienia równiarki. Jest to piękna droga i postaramy się ją naprawić.

3) Na  temat  łańcuchów  na  Brzeskiej,  Królewskiej  i  Bugowej  w  dalszej  części  sesji
odpowie Pan Tomasz Gorochowicz.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kamila Zalewskiego
W sprawie szkoły złożyliśmy pełny wniosek do Urzędu Marszałkowskiego i  czekamy na
odpowiedź.  W sprawie  remizy wszczęto  projektowanie,  będzie  ona  na  miejscu gdzie  jest
straż,  tam  obowiązuje  plan  przestrzennego  zagospodarowania,  więc  obejdzie  się  bez
dodatkowych uzgodnień.

Odpowiedź  na  zapytanie  Pana  Henryka  Symonowicza  udzielona  została  w  punkcie  6
porządku obrad.

Pan Tadeusz Szeweluk – dyrektor ZGK wyjaśnił, że przyczyną przerwy w dostawie wody
był duży pobór wody zarówno przez mieszkańców jak i na potrzeby imprezy Dni Mielnika
(ściany wodne,  chłodzenie zawodników).  Gdyby ZGK został  wcześniej  poinformowany o
zwiększonym  poborze  wody  na  imprezę,  można  byłoby  tego  uniknąć.  Przeprosił
mieszkańców za zaistniałą sytuację.
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Pan Michał Baranowski – dyrektor GOKSiR wyjaśnił, że w roku ubiegłym także nie było
krzesełek na Dniach Mielnika, były tylko na Dialogach. Na ustawianie krzeseł na stadionie
nie zezwala policja ze względów bezpieczeństwa, drugim powodem było to, że miał wystąpić
zespół disco-polo, spodziewaliśmy się na tym występie dużej ilości młodych osób i krzesełka
mogły stanowić potencjalnie niebezpieczne narzędzia. W Topolinie, na Dialogach, jest inna
sytuacja, jest tam inna fala napływu osób w trakcie imprezy masowej. Pan dyrektor zapewnił,
że w przyszłym roku na Dniach Mielnika krzesełka zostaną ustawione poza terenem imprezy
masowej.
Jeśli chodzi o skarpę przy stadionie, to już rozpoczęło się jej koszenie, lecz w trakcie tych
prac zepsuła się kosa. Koszenie zostanie dokończone pożyczoną kosą.

Pan Tomasz Gorochowicz – Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju
W  sprawie  łańcuchów  Powiatowy  Zarząd  Dróg  stoi  na  stanowisku,  że  łańcuchy  są
niepotrzebne i proponuje ich zdjęcie. Jeśli chodzi o zainstalowanie nowych, to nie pozwoli na
to przepis techniczny który mówi, że łańcuchy powinny stać 0,5 m. od skraju jezdni. Gdyby
się  do tego dostosować,  to  wówczas  prześwit  chodnika  byłby minimalny.  Pozostaje  więc
możliwość renowacji istniejących łańcuchów lub ich zdjęcie. Powiatowy Zarząd Dróg prosi
radę gminy o wypowiedzenie się w tej sprawie i zajęcie stanowiska.

Do punktu 9.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Pan K          zwrócił się o udzielenie informacji
publicznej w sprawie naprawy ulicy Piaskowej, na odcinku od Pani Ł           w stronę Pana
K           ..
Pan  K      w  tej  sprawie  już  dwukrotnie  zwracał  się  na  piśmie  bezpośrednio  do  Pana
Przewodniczącego, obecne zapytanie jest skierowane do Rady Gminy. Pan Przewodniczący
odczytał treść wniosków Pana K            i odpowiedzi udzielonych na te wnioski.

Pan Tomasz Gorochowicz – kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju
Pan  Kierownik  poinformował,  że  dokumentacja  techniczna  nie  zawiera  szczegółowych
przepisów dotyczących odbudowy ulicy Piaskowej. W dokumentacji technicznej są opisane
roboty  będące  głównym  przedmiotem  zadania  -  czyli  budowy  kanalizacji  a  nie  robót
porządkowych. W umowie z wykonawcą są zapisy dotyczące przywrócenia terenu robót do
stanu pierwotnego. W przypadku ulicy Piaskowej sprawa była poruszana od jesieni, jak już
wykonawca zbliżał się do zakończenia prac w trakcie spotkań rozważaliśmy różne kwestie,
między innymi jednym z tematów była odbudowa nawierzchni na ulicy Piaskowej. My jako
inwestor,  zgodziliśmy  się  na  takie,  że  albo  Skanska  odtworzy  nawierzchnię  za  pomocą
emulsji asfaltowej (w miejscach przekopu) albo poprawi stan tej ulicy za pomocą destruktu
asfaltowego.  Destrukt  asfaltowy  jest  to  materiał  z  frezowania  nawierzchni  bitumicznej,
usuniętej w innym miejscu. Taki destrukt na ulicy Piaskowej został rozłożony.
Prace wykonane zostały z jednodniowym opóźnieniem, co Pan K       podnosił w swoim
wniosku. Pan Gorochowicz poinformował, że po rozłożeniu  destruktu sam miał obiekcje,
ponieważ wydawał się on dosyć suchy.  Skanska wyjaśniła,  że  pod wpływem temperatury
nastąpi proces wulkanizacji, smoła zawarta w destrukcie rozpuści się i zwiąże nawierzchnię.
Z  poprawkowych  robót  jest  sporządzony  protokół  w  którym jest  zapis,  że  dokonuje  się
warunkowego  odbioru  tej  nawierzchni  i  gdy  się  okaże,  że  nie  nastąpi  jej  wulkanizacja,
Skanska będzie zobowiązana do poprawienia robót.
Wobec  zarzutu  Pana  K     ,  że  do  naprawy  drogi  użyto  płytek  ceramicznych  Pan
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Gorochowicz poinformował, że osobiście nie stwierdził występowania obcych materiałów w
destrukcie. Mogło się jednak zdarzyć, że przy frezowaniu maszyna zaczepi podbudowę i coś z
podbudowy, jakieś pojedyncze elementy, znajdą się w destrukcie.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że również żadnych obcych elementów, w tym ceramiki, nie znalazł w destrukcie.
Pan Wójt stwierdził, że Pan K        rozpoczął z nim walkę wyborczą. Nie wie jednak czy to
mu się opłaci. Podejrzewa, że Pan K         jako kierownik zarabia dwa razy tyle co wójt i ma
kontakt tylko z podwładnymi a nie z radnymi, sołtysami i wszystkimi mieszkańcami gminy.
Na początku 2015 Pan K      był  u  Wójta  mówiąc  mu co  ma zrobić  z  ulicą Piaskową.
Wówczas trwały jeszcze prace przy kanalizacji i nic nie można było robić na tej ulicy. W
czasie wcześniejszych kadencji Pan K       interweniował w sprawie zapalania i gaszenia
światła ulicznego w Mielniku. Powoływał się przy tym na zarządzenie prezesa PERN Płock w
sprawie godzin zapalania i gaszenia światła na terenie zakładu. Pan K      walkę o ulicę
Piaskową rozpoczął od blokady przejazdu przy UG, gdzie pracownicy nie mogli po pracy
wrócić do domu zaś pacjenci nie mogli podjechać do Ośrodka Zdrowia. 

Rada Gminy uznała,  że złożony prze Pana K       wniosek jest  oceną zaistniałej
sytuacji, a wniosek o informację publiczną winien odnosić się do faktów i zdarzeń, nie do
ocen. 
Rada Gminy nie jest w posiadaniu informacji o które Pan K          zwrócił się we wniosku.
Przewodniczący  Rady  Gminy  został  zobowiązany  do  udzielenia  odpowiedzi  na  wniosek
zgodnie z zajętym przez Radę stanowiskiem.

Pan Franciszek Hruświcki – sołtys sołectwa Tokary
Zwrócił się o wykoszenie placu koło S                oraz o obkoszenie dwóch dróg w Tokarach.

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał  jaki  jest  przewidywany  termin  zakończenia  prac  planu
zagospodarowania przestrzennego. 

Pan  Franciszek  Butkiewicz zapytał  co  z  promem  w  Niemirowie,  czy  myśli  się  o
przestawieniu go w inne miejsce.

Pan  Henryk  Symonowicz zapytał  o  prom  w  Mielniku,  czy  w  roku  przyszłym  będzie
kursował. Czy zmieniony zostanie napęd na promie z ręcznego na mechaniczny i czy prom
nie mógłby zostać powiększony, bo obecnie wchodzą na niego tylko dwa samochody. Zapytał
o możliwość zbudowania daszku dla obsługi na promie.

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  zmieniły  się  przepisy  w  sprawie  promów,  nie  można  zwiększyć  tego
promu. Nie ma też możliwości budowania daszków, ponadto osoba obsługująca jest w ruchu i
taki daszek byłby nieprzydatny. Z mielnickiego promu w sezonie korzysta ponad 13 tys. osób,
w niektóre  dni  prom robi  60  kursów dziennie.  Na bieżąco jest  prowadzona statystyka  w
sprawie kursowania promów. Pan Wójt nie zna przyszłości promu w Niemirowie i Mielniku,
są pewne koncepcje w tej sprawie. Zachęcał do robienia uprawnień na kierowanie promem i
obsługiwanie promów w roku przyszłym. Do zakończenia trwałości projektu nie możemy nic
zmieniać na promach.
O przyszłości promów radni powinni podyskutować na wspólnym posiedzeniu komisji.
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Pan Tomasz Gorochowicz- Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju
Udzielił  wyjaśnień  na  temat  planu  zagospodarowania  przestrzennego.  Stwierdził,  że  w
sprawie tej nie ma pocieszających czy konkretnych informacji. Sprawa z planem stanęła na
zakazie lokalizowania budowy w pasie 100 metrów od zbiorników wodnych. W międzyczasie
zmieniły się przepisy dotyczące definicji zbiorników wodnych z której wykreślono zbiorniki
pochodzenia sztucznego, czyli zbudowane przez człowieka. Kompetencje dotyczące ustalania
obszarów  chronionych,  w  naszym  przypadku  Chronionego  Krajobrazu  „Doliny  Bugu,
przeszły  od  Wojewody  do  Sejmiku  Województwa.  Sprawa  utknęła  na  poziomie  Urzędu
Marszałkowskiego i Sejmiku Województwa. Spodziewaliśmy się, że na początku br. Sejmik
podejmie  uchwałę  w  sprawie  obszaru  Chronionego  Krajobrazu  „Dolina  Bugu”,  gdzie
uwzględni nowe uwarunkowania prawne i nasze oczekiwania w tym temacie. Do tej pory tej
uchwały nie ma, jest sytuacja patowa.
Byliśmy w tej sprawie z wizytą u Pana Marszałka Województwa, zostawiliśmy pismo i prośbę
o jego interwencję i zaangażowanie w sprawę. Te działania nie przyniosły jednak żadnego
rezultatu. Jeśli inne gminy pytają dlaczego nie ma planu, to Urząd Marszałkowski odpowiada,
że to przez Gminę Mielnik, bo Gmina Mielnik nie chce uzgodnić projektu uchwały. Jesienią
ubiegłego roku Rada Gminy Mielnik podjęła negatywną uchwałę w sprawie zaopiniowania
projektu uchwały sejmiku. Ta uchwała RG Mielnik jest tylko opinią i nie jest obligatoryjna do
zastosowania  przez  sejmik.  Ponadto  urzędnicy  Urzędu  Marszałkowskiego  zauważyli,  że
uchwała podjęta została przez RG Mielnik z uchybieniem terminu, w terminie powyżej 30
dni. Pan Gorochowicz stwierdził, że nie wie dlaczego Sejmik Województwa Podlaskiego nie
podejmuje uchwały, bez względu na to czy byłaby ona dla nas korzystna czy nie. Jej podjęcie
pozwoliłoby nam na kontynuowanie prac przy planie.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził, że Drohiczyn wybrnął z tego w taki sposób, że przyjęli
plan  zagospodarowania  przestrzennego  z  zapisem,  że  jeżeli  przepisy  w  sprawie  cieków
wodnych się, to plan zagospodarowania przestrzennego zostanie znowelizowany. Zapytał, czy
my w ten sposób nie moglibyśmy przyśpieszyć uchwalenia planu?

Pan Wójt Gminy
Brak  planu  zagospodarowania  przestrzennego  stanowi  problem,  zawsze  jednak  można
wystąpić o warunki zabudowy zarówno dla inwestycji indywidualnych jak i inwestycji celu
publicznego.  Gdybyśmy  teraz  przyjęli  plan,  to  część  Mielnika  musielibyśmy,  tak  jak  za
okupacji, przesiedlić na Grabowiec. Jeszcze w przypadku Mielnika Bug jest dużą rzeką, ale
jest  rzeka  Mętnianka,  która  zanika  w  Osłowie  i  cała  rzeczka  Moszczonka.  Jeśli  teraz
będziemy  uchwalali  plan,  to  według  obowiązujących  zasad,  tj.  Zarządzenia  Wojewody
Podlaskiego z 2005r.

Pan Mikołaj Strapko – sołtys sołectwa Radziwiłłówka
1. Sprawa dotyczy znaku drogowego na drodze z Grabarki do Radziwiłłówki, kierowcy

gubią się na tej drodze i nie wiedza gdzie jechać.
2. Po przeciwnej stronie drogi, naprzeciw świetlicy rośnie wierzba, która sięga na całą

drogę.  Zwisające  na  drogę  spróchniałe  gałęzie  mogą  doprowadzić  do  katastrofy.
Należy je jak najszybciej ściąć.
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Do punktu 10.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XVI  sesji  Rady  Gminy  Pan  Przewodniczący
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

                                    Krzysztof Nikitorowicz


